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  Marit von Rosen 
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Sekreterare:   _______________________ 
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Sigvard Ländin            Per Westberg  
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SID 2 (3) 
 

 
§ 1  Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade alla välkomna. 
Sammanträdet förklarades därefter öppnat.   
 
 
§ 2  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
 
§ 3  Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 4: 2007 från sammanträdet den 30 mars 2007 blivit justerat och 
utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 
§ 4  Val av justerare till dagens protokoll 
Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll den 30 
april. 
 
 
§ 5  Rapport från förtroenderåden 
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind informerade om ett möte som ägt rum på Skolörten där man tagit upp 
diverse småsaker som inte fungerar tillfredsställande. Det är problem med larmens 
räckvidd, dessa fungerar bara i nära anslutning till bostaden. Vidare får de boende ibland 
vänta oacceptabelt länge innan personalen åtgärdar larmen. 
 
 
§ 6  Anmälan – Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Läggs till handlingarna. 
 
 
§ 7  Stadsdelsnämndens sammanträde den 15 maj 2007 
Tertialrapport 1 är under beredning. I tertial 1 redovisas b la antalet hemtjänsttagare i 
stadsdelen  Vidare redovisas hur förvaltningen arbetar utifrån den genomlysning som 
gjorts av äldreomsorgen. Ett tjänsteutlåtande håller på att utarbetas till juninämnden där de 
åtgärder som redan vidtagits samt resterande åtgärder presenteras. Rådet påpekar att man 
vill ta del av det arbete som pågår i syfte att kunna vara med och påverka. 
 
Rådet efterlyste riktlinjer för tjänsten fixar-Peter samt biståndshandläggningen. Stadsdelen 
inväntar nya riktlinjer från staden, riktlinjerna för biståndsenheten är från är 2004.  
 
Diskussion fördes kring det förväntade budgetunderskottet för äldreomsorgen. En orsak är 
att kostnaderna för hemtjänsten ökar, ersättningen till hemtjänsten har höjts och antalet 
äldre hjälptagare ökar. Kostnaderna för sjukhem har också ökat, allt fler äldre har varit i 
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behov av sjukhemsplats, stadsdelen har varit tvungen att även köpa platser från andra 
stadsdelar. Rådet önskar vara delaktigt i de diskussioner som förs med anledning av det 
ekonomiska läget för äldreomsorgen. 
 
 
§ 8  Övrig information från äldreomsorgen 
Lennart Keberg slutar sin anställning i maj. Rekrytering av ny chef för äldreomsorgen 
pågår. 
Äldreomsorgen har sökt stimulansmedel från Socialstyrelsen ,totalt drygt 6 miljoner, för 
följande områden: Läkemedelsgenomgångar, förebyggande arbete, demensvård, 
rehabilitering, kost och nutrition samt det sociala innehållet i vardagen 
 
 
§ 9  Övriga frågor 
Ett par ledamöter påpekar att Hässelgårdens vårdcentral inte fungerar tillfredsställande. 
Det är långa väntetider, få läkare m.m. 
 
Information gavs om Trygghetsjouren som verkar på icke kontorstid. Bestämdes att info- 
broschyrer om denna verksamhet skall beställas till ledamöterna. 
 
Anhörigrådet på Råcksta sjukhem har möte den 10 maj kl 14.00, Göte Ros är ordförande. 
 
Rådet bestämmer sig för att ha ett extra möte den 11 maj kl 9.00, sammanträdesrum 
Markelius 3 tr i förvaltningen. Önskemål om att den nye stadsdelsdirektören kan deltaga. 

 
 

§ 10  Sammanträdet avslutas 
Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 
avslutat. 
Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 25 maj, kl 9.00-11.00. Rum 
Plaisiren. 
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